



NACZELNA IZBA PIEŁĘGNIAREK I POŁOŻNYCH

02-757 Warszawa, ul. Pory 78, lok. 10 tel.: 22 327 61 61, fax 22 327 61 60
www.nipip.pl, e-mail: nipip@nipip.pl

NIPIP-NRPiP-DS.015.15.2025.MS

Warszawa, dnia 12 lutego 2025 r.

**Przewodnicząca/cy
Okręgowej Rady Pielęgniarek i Położnych**

Szanowni Państwo

W nawiązaniu do pisma z dnia 22 stycznia 2025 r. (nr NIPIP-NRPiP-DS.015.15.2025.MS) w sprawie wysokości składki oraz opłat w roku 2025 r. wskazuję jak poniżej.

Zgodnie z Uchwałą nr 5 I Nadzwyczajnego Krajowego Zjazdu Pielęgniarek i Położnych z dnia 23 września 2024 r. w sprawie wysokości składki członkowskiej oraz zasad jej podziału miesięczna składka członkowska wynosi 1% przeciętnego wynagrodzenia w gospodarce narodowej w poprzednim roku kalendarzowym ogłaszanego przez Prezesa GUS w Dzienniku Urzędowym zaokrągloną do pełnego złotego.

Powyższe przepisy obowiązywać będą od 1 kwietnia 2025 r.

Zgodnie z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 11 lutego 2025 r. w sprawie przeciętnego wynagrodzenia w gospodarce narodowej w 2024 r. wyniosło **8181,72 zł.**

Wobec powyższego wysokość składki od dnia 1 kwietnia 2025 r. wynosi 82,00 zł.

Z wyrazami szacunku

Prezes NRPiP

Mariola Łodzińska

Mariola Łodzińska